

香港聖瑪加利女書院

2014 - 2015

家長教師會 - 遷校事宜

敬啟者：

相信各位家長都知道，香港聖瑪加利女書院的校舍已經搬遷到沙田區的大圍美林邨。新校舍不但比堅道的舊校舍大得多，而且設施相當齊備。但可惜的是，現時的搬遷只是一個臨時的安排，租約為期五年。

教育局現正推出新一輪校舍分配計劃，校址在觀塘區安達臣道，大小與大圍校舍相約、甚至更大的全新校舍。校方已經落實會向當局提交申請，惟此項申請競爭相當大，並不保證成功。然而，倘若申請成功，校方將於 2019 年再度搬遷。

基於申請程序規定，校方需向教育局清楚表明家長對是次的申請是知情且同意的。為此，家教會現正式向各位家長表達其支持的立場，並提出以下的理由：

1. 能夠搬遷到永久校舍將對學校的長遠發展有極其重要且是關鍵性的幫助；
2. 若果是次的申請成功，校方將在 2015 年 9 月恢復收取中一學生；
3. 若果我校無法遷到永久校舍，學校將會在 2019 年(現時大圍校舍租約期滿之時)，停止運作。是次校舍分配計劃是教育局近期少有為本地中學推出的計劃，我們亦無法預測何時再有下一輪的校舍分配，故此，校方務必抓緊今次的機會申請分配永久校舍。

現懇請各位家長盡快就是否支持我校申請永久校舍一事表態，填妥背頁回條，著 貴子弟於十一月十三日(星期四)交回班主任。

此致

貴家長

會長施保羅

(副會長吳淑嫻代筆)

二〇一四年十一月十一日

PTA/nsht/P5



學號: _____

香港聖瑪加利女書院

2014 - 2015

家長教師會 - 遷校事宜回條

敬覆者：

關於校方向教育局申請永久校舍一事，本人的立場是：(請以√表示)

- 贊同香港聖瑪加利女書院申請觀塘區安達臣道作為永久校舍
 不贊同香港聖瑪加利女書院申請觀塘區安達臣道作為永久校舍

原因: _____

此致

施會長

家長或監護人簽署: _____

家長或監護人姓名: _____

學生姓名及班別: _____ (班)

日期: _____

St. Margaret's Girls' College, Hong Kong

2014 – 2015

Parent-Teacher Association – School Relocation

To: Parents / Guardians

Date: 11 November 2014

As you know, St. Margaret's Girls' College, Hong Kong has relocated to Tai Wai in the Shatin district. The campus is much larger and provides many more opportunities than our old Caine Road site. Unfortunately, however, this is only a temporary arrangement. Our lease will expire in five years' time.

The Education Bureau is currently conducting a school allocation exercise for a brand new school campus as large, if not larger, than our Tai Wai site. It is on Anderson Road, above Kwun Tong district. St. Margaret's Girls' College will apply to the Education Bureau for the site. This is a competitive process and there is no guarantee of success. If the application is successful, the relocation is unlikely to occur before 2019.

As part of the application procedure the College needs to show the Education Bureau that parents know about and support the relocation of the school. The PTA Committee support the application for permanent school premises and the relocation for the following reasons:

1. Relocation to a permanent campus will secure the long term future of the College.
2. If our application is successful, the College will be able to resume the admission of S1 students from September 2015.
3. If we do NOT relocate to permanent premises, the College will close in 2019 when the lease expires. We must seize this chance as school allocation exercises for local secondary schools are quite rare and no one knows when the next one will be.

Please indicate your support for the relocation on the form below and return it to class teacher on or before Thursday, 13 November 2014.

PTA/nsht/P5E



Mr Stables Paul Nicholas
Chairman of PTA

Class no.: _

St. Margaret's Girls' College, Hong Kong

2014 – 2015

Parent-Teacher Association – School Relocation - Reply Slip

To : Mr Stables Paul Nicholas, Chairman of PTA

From : _____
(Name of Parent / Guardian) (Name & Class of Student)

Date : _____ November 2014

Please tick the appropriate box:

- I support the application of the School for a permanent campus at Anderson Road, Kwun Tong and the School's relocation to the new site in 2019.
- I do NOT support the application of the School for a permanent campus at Anderson Road, Kwun Tong and the School's relocation to the new site in 2019.

Reason(s): _____

Parent's/Guardian's Signature

PTA/nsht/P5E

PTA/nsht/P5